
 
 

 
Minnesanteckningar förda vid BK Flammans medlemsmöte den 2 
november 2021 

 
 

Närvarande:  
Gunnel, Ulrika, Mairi, Anna T, Camilla, Kristina och en tolk.  

 

1. Öppnande av mötet 
Ordförande Gunnel hälsade välkomna. 
 

2. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm) 
 

Seriespel/UK 
- Matchupphåll till 28 november 

 
Tävlingar 
Mairi spelade individuella DM (2019-2020) 9-10 oktober. Resultatet blev en 
fjärdeplacering i OPEN klassen och en sjätteplacering i HCP klassen.  
 
Vill man spela mixtävlingar finns både Fyrismixen 13-14/11 och Adventsmixen 9-
12/12 . Se inbjudan i FB-gruppen.  
 
Camilla undersöker vilka lediga tider det finns för hemma KM. Lördagar är fullbokade 
fram till jul.  
 
Aktiviteter 
- 
 
Lotter 
- 
 
  

3. Ekonomi 
Pga höga bensinpriser har det beslutats om en högre milersättning som gäller 
retroaktivt från säsongens början. Alla chaufförer meddelas. 

 
4. Hemsidan 

Ulrika har lagt in Flammans logo i BITS vilket syns ex. i resultatrapporteringen.  
 
 

5. Övrigt 
Vi har 9 timmars bantid kvar att nyttja sedan december 2020. Förslaget är att använda 
timmarna till hemma KM.  
 



Mairi lyfter frågan om det inte är nyoljat längre på tisdagar innan vår träning. Kristina 
har också hört att det ska vara så. Gunnel har som ordförande inte blivit informerad 
om någon förändring. Gunnel frågade hallen och fick svaret att det oftast är oljat men 
inte alltid. Vi får ta med oss frågan igen och se om någon annan medlem vet mer.  
 
Camilla informerade om debatten som pågår som man kan följa på FB och i medier 
ang. förslag från Stockholms bowlingförbunds ordförande att förbjuda damer att spela 
i herrserier för att rädda kvar dambowlingen.  
 
Påminnelse: Hallen har frågat om Flamman vill ha någon låt vid uppvärmning på 
hemmamatcher. Gunnel förslog Veronica Maggio eftersom hon har spelat i Flamman. 
Bra förslag och vi försöker hitta en ”fartig” låt i hennes repertoar. Någon som har ett 
förslag på låt? Skicka till Flammans mejl bkflamman@gmail.com senast sista 
november.  
 
Tid för julfest 4/12 kl. 16.00. Mer info kommer senare.  
 

6. Nästa medlemsmöte 
Tisdag 11/1 kl. 18.30 
 
 
 

Justeras    Vid protokollet 
 
 
 
…………………………………………  ……………………………… 
Gunnel Söder   Ulrika Sjögren 
   


